

Referat

Magleby Stevns – Holtug Menighedsråd	Dato: 21-09-2023	Formandens initialer: VUM
	Tid: ca. 17.00-19.00	
Tilstede:	Vibeke Morthorst (VUM) Lone Balle Olesen (LBO) Jette Olsen (JO) Henrik Pødenphant (HP) Bente Jørgensen (BJ) Susanne Brade (SB)	
Afbud:	Maria Lea	
Dato for næste MR	D. 10/10 kl. 16.00 & 23/11 kl. 16 Konstituerende møde Kommende møder aftales for resten af året	

	Dagsorden	Beslutning	Ansvar
1	Salme	%	LBO
2	Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde Godkendelse af dagsorden Er der tilføjelser? Er der punkter til eventuelt?	? Ja nej	VUM
3	Formand	Udfyldningsvalg: Udfyldningsvalg d. 19. sep. Kl. 19.00 PG Status Valgbestyrelsen indberetter i Valgsystemet Valgforsamling gav 3 nye mr medlemmer: 1 for Magleby og 2 fra Holtug. Hvis der ikke stilles andre lister inden fristens udløb, begynders funktionsperiode d. 26.11 VUM indberetter i valgsystemet. Kvaser It bestilt til opgradering af It i PG Opgaven udført d. 21/9. Mr. har ansøgt om refusion af el udgifter. Status VUM Ladvogn til Holtug. Status VUM Ansøgning om ekstra bevilling til graverne. Afventer PU	VUM/JO
4	Regnskabsfører/økonomi	Regnskabskontoret/Skovbo Prisliste i GIAS opdateres 2 rykker – Provstikontoret/regnskabskontoret – udvalg under PU retter. Nordea: opdatering. Kortet ligger i nøgleboks med kode. Adgang til VIRK.dk samt Mit Id Erhverv adgang etableret	VUM

5	Kontaktperson/dagligleder	<p>Medarbejdermøde Udskudt til senere tidspunkt, efter udfyldningsvalg</p> <p>Marco fortsætter indtil foreløbig 1/12 2023, er godkendt af kommunen Regnskabskontoret er orienteret Daglig leder har igangsat årets MUS-samtaler. Flagregler er redigeret og ligger på hjemmesiden.</p>	LBO/Maria VUM/LBO
6	Kirkeværge/Kasser	<p>Holtug, Scavenius gravkammer status Ansøgning til PU/Stift – oprettelse af nyt gravkammer? Grønt lys til Scavenius familien om midlertidig reparation af gravmæle. Vibeke overtager den videre kontakt Afventer stadig Undersøges om der er nye regler som afventes</p> <p>Brandskab til opbevaring af protokoller økonomi Indhentning af tilbud fremsendes til PU, 5% pulje Det gamle skab er B64 / D 27,5/H ca. 180 Vibeke indhenter tilbud HP tager kontakt til låsesmed, for en midlertidig løsning ang. sølvskab i Magleby Kirke</p>	JO/VUM VUM HP
7	Sekretær	<p>Ny kirkeblad i A3. Hans Lindegaard laver nyt til nov.-jan & løbende annoncer til Stevnsbladet. Glittet papir til nyhedsbrev (Nov.-Jan 2024) er indkøbt LBO laver udkast i samarbejde med Hans Lindegård til det næste nyhedsbrev, udkommer primo nov. Der mangler foldere til kirkerne. Der printes nye</p>	VUM/LBO
8	Sognepræst	<p>Grønt område mellem PG og Magleby Kirke Der er Exnerfredning på området hvorfor der er begrænsninger på udnyttelse</p> <p>LBO informerede om en evt. Le-dag i samarbejde med nabokirkerne. Vi har modtaget flotte billeder og tekst fra Jan P, som vi kan arbejde videre med. Skal vi etablere et overdrev, skal vi evt. have græssende får, skal vi lave en aftale med en lokal om at slå græsset to gange om året...</p>	SB/ LBO LBO
9	Medarbejderrepræsentant	Ikke tilstede	MP
10	Sikkerhedsrepræsentant	<p>Kursus brand/hjertestarter m.v. Udsat til næste møde HP undersøger udbyder og pris</p>	HP LBO
11	Kirkegårdsudvalg/præstegårdsudvalg	<p>Kirkegårds muren i Holtug hælder og Dør til "kapel" Møde d. 7. marts Janni/ Krogh Hansens Tegnestue/ sakristidøren, låge, vinduer samt døren til Holtug kapel 1 års gennemgang afholdt VUM har kontakten med Janni</p>	VUM

		<p>Fældning af træer, tilbud indhentet fra J.J. Holtug igangsat – udført 1. tilbud Magleby PG, træ foran skur næste projekt. Henrik tager kontakt til JJ Skovservice Præstegård afventer – Økonomi Priser fra Bregentved, Jesper Hvid Jørgensen modtaget. Dog er de dyrere.</p> <p>Resultat af Opmåling af kirkegårde Afventer stadig rapport PU</p> <p>Holtug kirkegård mangler en langvogn er fremsendt ansøgning til PU, afventer PU/maskinkonsulent.</p> <p>13/11 kommer P G Andersen og bruun Restaurering af Holtug Ramus-orgel</p>	VUM HP VUM VUM
12	Aktivitetsudvalg	<p>Gudstjeneste udvalg ” liturgisk frokost ” den 24/9 efter gudstjenesten. Ellen står for frokost</p> <p>Nyt akt udvalgsmøde den 11/11 kl. 10.30 Nye medlemmer Connie og Per Maimann</p>	LBO LBO
13	Eventuelt	<p>Privat Yoga-hold ønsker at låne konfirmandstuen. OK, under forudsætning af, at der ikke er andre arr. Status VUM LBO kontakter korleder (Holtugkoret) for nøgler + underskrift.</p>	LQ LBO
		Næste MR-møde d. D 10/10 kl. 16.	

Referat godkendt d.

Vibeke Morthorst

Lone Balle Olesen

Jette Olsen

Bente Jørgensen

Henrik Pødenphant

Susanne Brade

Maria Pedersen

Lea
